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„Szeretném előmozdítani a kulturális 
és közösségi élet 

B e s z é l g e t é s M á k B a l á z s Á J T K H Ö K - e l n ö k k e l 
-Hogyan zajlottak le a kari HÖle-
választások, s milyen az együttműködés 
az új testületen belül? 

- A választás gyorsan és rendben 
lazajlott, öt új és hét régi tagja lett az 
ÁJTK HÖK-nek. Bár még csak há-
rom ülést tartottunk, ezek barátságos 
hangulatban zajlottak. Megtörtént a 
tisztségviselők megválasztása, az al-
elnök Telegdy Gergely, a HŐK titká-
ra Péter Barbara lett. Külön öröm, 
hogy idén először - az alapszabály 
módosításának köszönhetően - egy 
levelezős képzésben részt vevő hall-
gatót is a testületben üdvözölhetünk. 

-Milyen programmal vágsz neki az 
egyéves elnöki ciklusnak? 

- Többek között szeretném előmoz-
dítani a kulturális, közösségi élet fej-
lődését, amelynek jegyében az 
ÁJTK épületének alagsorában klub-
helyiséget alakítunk ki büfével, ez 
már szeptemberre elkészülhet. Itt 
előadásokat, kerekasztal-beszélgeté-
seket tarthatnánk, hisz jó lenne elér-
ni, hogy a jogi kar hallgatói ne csak 
kötelező egyetemi előadásokra és 
szemináriumokra, járjanak, de ké-
pezzék magukat azon túl is, és ve-
gyenek részt a közösségi életben. 

- Váltás történt a HÖK lapja, a Ma-
gyar Közöny élén is. Ezt mi indokolta? 

- A korábbi főszerkesztő, Grün-
wald Imre nem kívánta tovább 
folytatni munkáját, így utód után 
kellett néznünk. A két felkészült 
pályázó közül végül a testület egy 
szavazatos különbséggel Kiss End-
re társadalombiztosítás szakos 
HOK-képviselőt választotta főszer-
kesztőnek, de a szerkesztőség tagja 
lett a másik pályázó is. 

- Sor került egy másik választásra is a 
jogi karon, ahol Besenyei Lajos lekö-
szönő dékán utódját kellett megválasz-
tani. Itt - a korábbiakhoz hasonlóan -
ismét a hallgatói képviselők bizonyul-
tak a mérleg nyelvének... 

Életút 
Mák Balázs 1979-ben született 
Debrecenben. Középiskolai ta-
nulmányai alatt országos verse-
nyeket nyert orosz nyelvből, 
melynek jutalmaként kétszer 
két hetet tölthetett minden oro-
szok Moszkvájában. A Kossuth 
Lajos Tudományegyetem Gya-
korló Gimnáziumában érettségi-
zett, majd egy évet ösztöndíjjal 
Ausztráliában töltött cserediák-
ként. Ezt követően - felvételi 
mentességet élvezve - kerül a 
József Attila Tudományegyetem 
jogi karára, de tanulmányait 
megszakítva fél éves angliai tar-
tózkodást is vállal, hogy ne csak 
ausztrál irányban fejlődjön an-
golnyelv-tudása. 

Mák Balázst idén májusban -
a kari HÖK-ben és az EHÖK 
Elnökségében végzett munkája 
elismeréseként - az ÁJTK 
HÖK elnökévé választják, 2002 
januárja óta pedig a Hallgatói 
Ö n k o r m á n y z a t o k O r s z á g o s 
Konferenciája Szegedi Régiójá-
nak alelnöki posztját is betölti. 
Szabadidejében korábban ama-
tőr színészként lépett fel, ver-
senyszerűen kick-boxolt, vívott. 
Jelenleg - debreceni felkérésre 
- a kulturális menedzsment tan-
könyv egyik fejezetének meg-
írásán dolgozik. 

- A szavazás titkosan folyt le, nem 
tudhatjuk, ki kire adta a voksát. 
Két rendkívül alkalmas jelölt kö-
zött kellett dönteni, a kari tanács 
tagjainak többsége végül Szabó 
Imre egyetemi főtitkár mellett 
tette le a voksát. Ő július l-jén fog-
lalhatja el új hivatalát. 

- Mit remélhetnek a hallgatók az új dé-
kántól? 

-Szabó Imre ígéretet tett olyan, 
számunkra fontos kérdések megol-
dására, mint a számítógépterem 
gépállományának ötvenre emelése 
(amit a tömeges internetes vizsga-
feliratkozás is indokol), a HÖK-kel 
közvetlen viszony ápolása, a kultu-
rális élet fejlesztése, a gyakorlati 
órák tényleges gyakorlattá tétele. 
Mindezek tükrében nagy bizalom-
mal tekintünk elkövetkező dékáni 
működésére. 

-Milyen feladatokat látsz el az 
EHÖK Elnökségében? 

- Én látom el a jogi referensi fel-
adatokat, ami együtt jár különböző 
egyetemi szabályzatok, kari sza-
bályzatok ellenőrzésével, s ezeket 
az EHÖK Elnökségében vélemé-
nyezem a közös álláspont kialakítá-
sa érdekében. Ha valamelyik kari 
HÖK részéről jogi probléma merül 
föl, szívesen segítek. 

- Az EHÖK Elnöksége úgy döntött, az 
idén nem rendez egységes (integrált) 
egyetemi gólyatábort. Mi erről a véle-
ményed? 

- A karok többsége nem támogatta 
az erre vonatkozó elképzelést, 
ezért hiúsult meg a terv. Magam is 
úgy vélem, hogy a kari gólyatábo-
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rok közösség-összekovácsoló ereje 
nagyobb, mint mondjuk tíz egyete-
mi kar közös gólyatábora lenne. 
Ugyanakkor egy egynapos nagy 
egyetemi tanévnyitó gólyafesztivál 
megszervezése mindenképp indo-
koltnak tűnik. 

-Bár még „csak" harmadéves vagy, 
melyik jogterület az, amely leginkább 
érdekel, illetve mivel szeretnél az egye-
tem elvégzését követően foglalkozniP 

- Bár még nem mindbe volt lehe-
tőségem mé lyebb bepi l lan tás t 
nyerni, a nemzetközi illetve az Eu-
rópa-jog az, ami legközelebb áll 
hozzám. Bár mindez még a távoli 
jövő zenéje, és megvalósulása sok 
kedvező feltétel megléte esetén 
képzelhető el, nagy kedvem lenne 
diplomáciai pályára lépni. 
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